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EU Declaration of Conformity 
EU-Konformitätserklärung 

 
 
PRODUCT TYPE / ARTIKELBEZEICHNUNG: Safety Footwear Class I / Sicherheitshalbschuh 
 
MANUFACTURER / HERSTELLER:  

This declaration of conformity is issued under the sole responsibility of Skechers CEE, KFT Revesz Street 27, 
1138  Budapest Hungary. 
Diese Konformitätserklärung wird unter der alleinigen Verantwortung von Skechers CEE, KFT Revesz Street 27, 
1138 Budapest Hungary, ausgestellt. 
 

PRODUCT ID / ARTIKELNUMMER:  77273EC/BKGY 
 
PRODUCT IMAGE/S / PRODUKTBILD(ER): 

 

 
 

The above product is in conformity with the regulation (EU) 2016/425 and is identical to the PPE which is subject 
of EU certificate LECF100374581issued by:  
Das obige Produkt entspricht der Verordnung (EU) 2016/425 und ist identisch mit dem Baumuster, das 
Gegenstand des EU-Zertifikats LECF100374581 ist, ausgestellt von: 
ITS Testing Services UK Ltd, CentreCourt,Merid'ian Business Park, Leicester, LE19 1WD, United Kingdom NB 0362 
 
Relevant Harmonized Standards I Technical Specifications used to which conformity is declared: 
Relevante Harmonisierungsvorschriften I Verwendete technische Spezifikationen, deren Konformität erklärt 
wird:  EN ISO 20345: 2011 Category SB FO SRA 
 
 
The PPE is subject to the conformity assessment procedure to conformity to type based on internal production 
control plus supervised products checks at random intervals ls in accordance with Module C2 of the regulation 
2016/425 under surveillance of the notified body:  
Das Baumuster unterliegt dem Konformitätsbewertungsverfahren für die Konformität mit dem Baumuster auf der 
Grundlage einer internen Produktionskontrolle und beaufsichtigter Produktkontrollen in zufälligen Abständen gemäß 
Modul C2 der Verordnung 2016/425 unter Überwachung der benannten Stelle: 
ITS Testing Services UK Ltd, CentreCourt, Meridian Business Park, Leicester,LE19 1WD,United Kingdom NB 0362 
 

 
Signed for on behalf of Skechers CEE, Kft / Unterzeichnet für Skechers CEE, Kft 
 

 
 
Name: Petar Dulic 
 
 
 
 
 
 
Signature / Unterschrift 


